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Zápis jednání regionální Komise mládeže a metodiky  
Kraje Vysočina a Jihočeského kraje  

 

Termín jednání:  neděle 3. 11. 2022 

Místo jednání:  MS Teams 

Začátek jednání:  20:30 (20:48) 

Konec jednání: 22:20 

Přítomni: Petr Jindra, , Roman Komenda, Vít Strouhal, Jan Dušek, Matyáš Reichl 

Omluven: Tomáš Rosecký, Zdeňka Janoušková   

Sekretář: Jiří Matyáš zastupující Petra Dufková 

_________________________________________________________________________________________ 

PROGRAM JEDNÁNÍ KMM: 

1. Přivítání 
2. Krajská repre Vysočiny chlapců – kemp v Třebíči 
3. Online hovor s trenéry a zainteresovanými lidmi 
4. Oblečení pro trenéry KCTM 
5. Pokračování aktivit KCTM do konce kalendářního roku (a s výhledem dál) 
6. Ženský florbal – co můžeme komisi nabídnout? 
7. Kultura prostředí 
8. Koncepce KMM 

 
 
ZÁPIS Z JEDNÁNÍ: 
 

1. Přivítání 
Předseda komise Petr Jindra přivítal členy KMM a na prezentaci představil program dnešního jednání. 
 

2. Krajská repre Vysočiny chlapců – kemp v Třebíči 
Petr Jindra informoval o proběhlém soustředění starších žáků Vysočiny, realizačního týmu (Rosecký V. + 
Kubeš, Karbaš, Sochor). V rámci soustředění proběhla schůzka pro rodiče, kde byl rodičům představen 
projekt KCTM Florbal Vysočina. Matyáš Reichel – JČ, připomínkoval krátkou lhůtu pro kluby na 
vyjádření se k nominaci. Navrhuje lhůtu pevně stanovit a prodloužit.  
 

Úkol 11/2022 1: Dořešit tréninky regionálních výběrů stržů v Bystřici n.P. 17. 11. 2022. (Je nutné aby měl klub 

minimálně 1 týden na vyjádření k nominaci a minimálně 14 dní až 3 týdny šla informace o výběrech – pozvánka 

– na hráče)!!! 

     Termín: 11. 11. 2022 

               Zodpovídají: P. Jindra 

3. Online hovor s trenéry a zainteresovanými lidmi 
Domluvení podmínek a variant do konce kalendářního roku 2022. Následně proběhne dle domluvy 
další online hovor s plánem pro kalendářní rok 2023. 

 
4. Oblečení pro trenéry KCTM 
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Petra Dufková informovala o nevhodnosti tohoto příspěvku bez předešlé komunikace se 
sekretariátem ČF a s vedením Jihočeského florbalu a Florbalu Vysočina. Bude dořešeno po návratu 
Jiřího Matyáše z PN. 

 
5. Pokračování aktivit KCTM do konce kalendářního roku (a s výhledem dál) 

Jihočeský florbal – již bez financí, Florbal Vysočina – uskuteční tréninky a soustředění pro hráče. 
 
6. Ženský florbal – co můžeme komisi nabídnout? 

Roman Komenda informoval o plánovaných akcích KŽF a komise mládeže nabízí případnou 
součinnost s řešením mezikomisionální agendy. 

 
7. Kultura prostředí 

Petr Jindra představil plánovaný projet KMM a KRD - KULTURA PROSTŘEDÍ . Přítomni se postupně 
vyjadřovali k plánované kampani pro tento projekt a velice podrobně se o tomto diskutovalo. Z reakcí 
přítomných vyplynulo, že je lepší kampaň pro tento projekt po klubech, nikoliv FB. Členům KMM by se 
spíše líbil projekt podobný projektu „Hlavně nezlobte“. 
 

 
8. Koncepce KMM 

Přítomní vedli diskusi ohledně tvorby koncepce KMM 
 

Úkol 11/2022 2: Dodat předsedovi KMM Petru Jindrovi písemné podněty ke koncepci KMM 

     Termín: 9. 11. 2022 

               Zodpovídají: členové KMM 

 
 
Další setkání KMM – 4. 12. 2022 v čase 20:30. 
 
 
Zapsala: Petra Dufková, zastupující sekretář komise 
Ověřil: Petr Jindra, předseda komise 


